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Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta otworzył  

XV Sesję Rady Powiatu Jeleniogórskiego. Przewodniczący stwierdził na podstawie listy 

obecności, że w sesji uczestniczy 18 radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta, przywitał radnych, Starostę 

oraz pozostałych Członków Zarządu, a także dyrektorów jednostek i wydziałów oraz 

przedstawicieli mediów. Obsługę prawną sesji zapewnił radca prawny Olaf  Pelzer. 

Minutą ciszy uczczono rocznicę ogłoszenia stanu wojennego. W dalszej części obrad 

Przewodniczący Rady podziękował Ewie Gralik – Żmudzińskiej za cały okres współpracy na 

stanowisku Sekretarza Powiatu Jeleniogórskiego.  

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że sesja 

została zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym oraz złożył 

wniosek o rozszerzenie porządku obrad o pkt 10 dotyczący podjęcia uchwały w sprawie  

przekazania petycji według właściwości.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek o zmianę porządku obrad został przyjęty. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady kolejno przedstawił porządek obrad XV. Sesji Rady 

Powiatu Jeleniogórskiego i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są wnioski do ww. porządku 

obrad. Nie zgłoszono wniosków dotyczących zmian porządku obrad. Porządek obrad stanowi 

załącznik nr 2. do niniejszego protokołu. 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu powiatu jeleniogórskiego na 2020 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

jeleniogórskiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu jeleniogórskiego na 2019 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

na rok 2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego na 2020 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działanie zarządcy dróg powiatowych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 
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11. Zatwierdzenie protokołu XIII i XIV Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego. 

12. Sprawozdanie Starosty Jeleniogórskiego z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

13. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji z działalności  

w okresie międzysesyjnym. 

14. Interpelacje i zapytania. 

15. Wnioski i Oświadczenia Radnych  

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie Sesji. 

 

Obrady opuścił radny Artur Smolarek (obecnych 17 radnych) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie 

zmieniony porządek obrad. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że zmieniony porządek obrad został przyjęty. 

Przewodniczący Rady dodatkowo poinformował, że po pkt 5. porządku obrad będzie ogłoszona 

przerwa w obradach. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 3. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie budżetu powiatu jeleniogórskiego na 2020 

rok. 

 

Głos zabrał Krzysztof Wiśniewski – Starosta Jeleniogórski, który poprosił o uwzględnienie 

autopoprawki zarządu powiatu do projektu uchwały budżetowej, a następnie przedstawił 

założenia projektu budżetu powiatu. 

 

Przewodniczący Rady przekazał głos Skarbnikowi Powiatu Jeleniogórskiego Grażynie Bojęć, 

która odczytała uchwałę nr I/89/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

we Wrocławiu  z dnia 9 grudnia 2019 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Jeleniogórskiego projekcie budżetu powiatu jeleniogórskiego na 2020 rok. Regionalna Izba 

Obrachunkowa zaopiniowała pozytywnie projekt budżetu na 2020 rok. Uchwała Regionalnej 

Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu na temat projektu uchwały w sprawie budżetu powiatu 

jeleniogórskiego na 2020 rok. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu Bogusław Chodak 

poinformował, że Komisja uwzględniając opinie stałych Komisji Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego, które nie przedłożyły uwag, ani wniosków do projektu budżetu powiatu na 

2020 rok, pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.  

Opinia Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu.     

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję i w pierwszej kolejności 

udzielił głosu przedstawicielom klubów radnych. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości Bogusław Chodak. 

Wyraził pozytywną opinię na temat budżetu, który zakłada środki na inwestycje oraz 

zmniejszenie zadłużenia i dodał, że klub będzie głosował za przyjęciem uchwały budżetowej.  

 

Głos zabrał Maciej Gałęski, który w imieniu Klubu Radnych Razem dla Regionu wyraził 

pozytywną opinię na temat projektu budżetu i wniósł o właściwe zabezpieczenie środków 

finansowych na projekty unijne. 

 

Radny Mirosław Górecki w odniesieniu do projektu budżetu zwrócił uwagę, że jego zdaniem 

w budżecie zabezpieczono zbyt mało środków na inwestycje. 

 

Do powyższej uwagi odniósł się Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski, który 

pozytywnie ocenił projekt budżetu i podkreślił, że budżet jest proinwestycyjny. Zaznaczył, że 

w roku 2019 powiat pozyskał ok. 15 milionów złotych środków zewnętrznych. Zadeklarował, 

że i w roku budżetowym 2020 zostaną podjęte działania w celu pozyskania dodatkowych 

zewnętrznych środków finansowych, i tym samym wnosi o przyjęcie budżetu.  

 

Przewodniczący Rady poinformował o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej        

w sprawie możliwości sfinansowania deficytu powiatu jeleniogórskiego i w tym zakresie 

przekazał głos Skarbnikowi Powiatu Jeleniogórskiego, która odczytała uchwałę nr I/90/2019 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu  z dnia 9 grudnia          

2019 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu powiatu jeleniogórskiego 

przedstawionego w projekcie uchwały  budżetowej na 2020 rok. Uchwała Regionalnej Izby 

Obrachunkowej stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały 

budżetowej na 2020 rok.   

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że autopoprawka do projektu uchwały budżetowej  została przyjęta. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie budżetu powiatu jeleniogórskiego na 2020 rok uwzględniający 

przyjętą przez radę autopoprawką zarządu.  

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  13 osób, 

przeciw  -    2 osoby,  

wstrzymało się -    3 osoby. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 3. porządku obrad. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski w imieniu Zarządu Powiatu Jeleniogórskiego 

podziękował radnym za przyjęcie budżetu powiatu jeleniogórskiego na rok 2020 oraz zachęcił 

radnych do szerokiej współpracy. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 4. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej powiatu jeleniogórskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Jeleniogórskiego Grażyna Bojęć przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej powiatu jeleniogórskiego i poprosiła o uwzględnienie 

autopoprawki zarządu powiatu do projektu tej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Finansów i Majątku 

Powiatu na temat projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

jeleniogórskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu Bogusław Chodak 

poinformował, że Komisja uwzględniając opinie stałych Komisji Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego, które nie przedłożyły uwag, ani wniosków pozytywnie zaopiniowała projekt 

przedmiotowej uchwały. Opinia Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.     

 

Skarbnik Powiatu Jeleniogórskiego Grażyna Bojęć odczytała uchwałę nr I/91/2019 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu  z dnia 9 grudnia 2019 r.               

w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

jeleniogórskiego, przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2020. 

Regionalna Izba Obrachunkowa zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej powiatu jeleniogórskiego. 
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Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Obrady opuściła radna Anna Konieczyńska (obecnych 17 radnych). 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu jeleniogórskiego. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że autopoprawka do projektu uchwały została przyjęta. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu jeleniogórskiego. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    2 osoby. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 5. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu jeleniogórskiego 

na 2019 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Jeleniogórskiego Grażyna Bojęć omówiła projekt uchwały dotyczącej zmian 

w budżecie. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 
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- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały dotyczącej zmian 

w budżecie. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 5. porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta ogłosił 20 minutową 

przerwę w obradach. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta ogłosił koniec przerwy. 

 

Po przerwie na salę obrad wróciła radna Anna Konieczyńka (obecnych 18 radnych). 

   

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 6. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

 

Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych Jacek Jakubczak omówił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radny Ryszard Głodek wyraził wątpliwość co do wysokości zaproponowanych w projekcie 

uchwały stawek opłat za zajęcie pasa drogowego i w związku z tym zapytał, czy tak niska 

wysokość stawek nie wpłynie na wydłużenie procesów inwestycyjnych na terenie powiatu. 

 

Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych Jacek Jakubczak odpowiedział, że stawki za zajęcie 

pasa drogowego są odpowiednie i nie będą miały wpływu na wydłużenie procesów 

inwestycyjnych. 
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Radny Mirosław Górecki zadał pytanie – jak zmiana stawek za zajęcie pasa drogowego wpłynie 

na wysokość wpływów z tego tytułu do budżetu powiatu.  

 

Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych Jacek Jakubczak poinformował, że trudno określić 

wysokość wpływów środków finansowych do budżetu powiatu z powodu zmiany wysokości 

stawek, gdyż wysokość wpływów jest bezpośrednio powiązana z ilością inwestycji 

prowadzonych na terenie powiatu. 

 

Radny Bogdan Kamiński zadał pytanie – czy Wydział Dróg Powiatowych może określić termin 

zajęcia pasa drogowego. 

 

Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych Jacek Jakubczak stwierdził, że termin zajęcia pasa 

drogowego określa we wniosku wykonawca robót budowlanych. 

  

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 6. porządku obrad. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Rady Powiatu Jeleniogórskiego na rok 2020. Przewodniczący Rady poinformował, że 

proponowany do zaakceptowania plan pracy Rady Powiatu zawiera nowe zagadnienia, nad 

którymi będzie pracować Rada Powiatu, a które wynikają z nowych obowiązków ustawowych. 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 



9 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Jeleniogórskiego na rok 2020. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 7. porządku obrad. 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 8. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wojciech Poczynek przedstawił plan pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Jeleniogórskiego na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radny Mirosław Górecki zwrócił uwagę, że plan pracy Komisji Rewizyjnej nie obejmuje 

kontroli powiatowych jednostek organizacyjnych. 

 

Radny Grzegorz Rybarczyk przychylił się do stanowiska radnego Mirosława Góreckiego                 

i podkreślił, że kontrole jednostek organizacyjnych są niezbędne. 

 

Radny Julian Lachowicz stwierdził, że Komisja Rewizyjna jest otwarta na propozycje 

przeprowadzenia dodatkowych kontroli, w tym kontroli jednostek organizacyjnych. 
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Radna Anna Zębik zwróciła uwagę, iż w wyniku powołania Komisji Skarg i Wniosków – 

Komisja Rewizyjna jest mniej obciążona obowiązkami kontrolnymi. Ponadto dodała, że 

Komisja Rewizyjna przedstawiła jedynie ramowy plan pracy, który może zostać rozszerzony. 

 

Radna Anna Konieczyńska zauważyła, że Komisja Rewizyjna nie działa na zlecenie Zarządu 

Powiatu, a jedynie na zlecenie Rady Powiatu Jeleniogórskiego. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poinformował, że kontrolę także sprawuje każda 

komisja        w zakresie swojej działalności. Plan pracy Komisji Rewizyjnej był omawiany na 

każdej komisji i wówczas radni mogli wnosić swoje uwagi do planu. Takie uwagi nie zostały 

wniesione. Dodał, że Rada Powiatu zawsze może wnosić o rozszerzenie planu kontroli oraz, że 

każdy radny posiada uprawnienia kontrolne. 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski zwrócił uwagę, że powiatowe jednostki 

organizacyjne kontrolowane są na bieżąco zarówno pod kątem merytorycznym, jak                            

i finansowym.  

 

Wicestarosta Jarosław Kotliński potwierdził stanowisko Przewodniczącego Rady informując, 

że plan pracy Komisji Rewizyjnej jest jedynie szkicem planu pracy tej komisji. 

 

Radny Mirosław Górecki stwierdził, że rola Komisji Rewizyjnej została znacznie spłycona, 

tym samym wniósł o rozszerzenie planu pracy tej komisji i złożył wniosek o wycofanie tego 

punktu obrad.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że zgodnie 

ze Statutem Powiatu Jeleniogórskiego, Rada Powiatu zobowiązana jest do końca roku 

zatwierdzić plan pracy Komisji Rewizyjnej i zaproponował, aby Rada przyjęła plan pracy             

w proponowanym zakresie i zachęcił, aby poszczególni radni przedstawili swoje propozycje do 

uzupełnienia tego planu. 

 

Radny Mirosław Górecki oświadczył, że wyraża zgodę na propozycję Przewodniczącego Rady 

i wycofuje wniosek o odrzucenie punktu obrad w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Radna Anna Zębik poinformowała, że zagłosuje pozytywnie za proponowanym projektem 

uchwały, pod warunkiem umożliwienia poszczególnym radnym wnoszenia swoich propozycji 

do planu pracy Komisji Rewizyjnej.   

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Jeleniogórskiego na 2020 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 
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za   -  15 osób, 

przeciw  -    2 osoby,  

wstrzymało się -    1 osoba. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 8. porządku obrad. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego przystąpił do realizacji punktu 9. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie skargi na działanie zarządcy dróg 

powiatowych. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Włodzimierz Stoch omówił projekt 

uchwały i przedstawił w tej sprawie stanowisko komisji, która uznała skargę za 

bezprzedmiotową. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Członek Zarządu Artur Smolarek zaznaczył, że są dwa aspekty tej sprawy tj. emocjonalny              

i prawny. Niemniej jednak stwierdził, że drzewo, które jest przedmiotem skargi znajduje się na 

środku skrzyżowania i stanowi realne zagrożenie dla bezpieczeństwa użytkowników drogi, tym 

samym wnioskuje za uznaniem skargi za bezzasadną. 

 

Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych Jacek Jakubczak stwierdził, że decyzja w sprawie 

wycięcia drzewa nie została jeszcze wydana, a w przypadku wydania decyzji w tej sprawie 

będą możliwości skorzystania przez skarżących ze środków ochrony prawnej. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie skargi na działanie zarządcy dróg powiatowych. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 9. porządku obrad. 

 

Obrady opuścili: radny Bogdan Kamiński oraz radna Edyta Kimbort (obecnych 16 radnych) 
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Ad.10. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 10. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przekazania petycji 

według właściwości. 

 

Przewodniczący Rady omówił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Radna Anna Konieczyńska zadała pytanie - jaką drogą wpłynęła przedmiotowa petycja. 

Przewodniczący Rady poinformował, że petycja wpłynęła drogą elektroniczną tj. e-mailem na 

adres powiatu jeleniogórskiego.  

 

Radca Prawny Olaf Pelzer uzupełnił wypowiedź Przewodniczącego Rady i poinformował, że 

dla bezpieczeństwa procesowego pismo, które zostało przesłane drogą elektroniczną do 

powiatu jeleniogórskiego zostało uznane za petycję i z tego powodu przygotowany został 

projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 10. porządku obrad. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 11. porządku obrad, dotyczącego zatwierdzenia protokołu z XIII i XIV Sesji Rady 

Powiatu Jeleniogórskiego. 

 

Przewodniczący zadał pytanie, czy są wnioski do protokołu z XIII Sesji Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego. Wobec braku wniosków poddał pod głosowanie protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 
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Przewodniczący stwierdził, że protokół z XIII Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego został 

przyjęty. Protokół z XIII Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego stanowi załącznik nr 17 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący zadał pytanie, czy są wnioski do protokołu z XIV Sesji Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego. Wobec braku wniosków poddał pod głosowanie protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z XIV Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego został 

przyjęty. Protokół z XIV Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego stanowi załącznik nr 18 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 11. porządku obrad. 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 12. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Jeleniogórskiego z prac 

Zarządu Powiatu Jeleniogórskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu Jeleniogórskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 12. porządku obrad. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 19. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 13. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącego Rady oraz 

przewodniczących komisji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym: 

- Przygotowywał materiały dotyczące XV Sesji Rady Powiatu. Ponadto uczestniczył razem           

z Wicestarostą Jeleniogórskim Jarosławem Kotlińskim oraz radnym Bogusławem Chodakiem 

we mszy świętej w związku z rocznicą wprowadzenia stanu wojennego. Po uroczystości              

w kościele zostały złożone kwiaty pod tablicą upamiętniającą to wydarzenie, 

- Uczestniczył w spotkaniu z Marszałkiem Województwa Dolnośląskiego Marcinem 

Krzyżanowskim odpowiedzialnym za działanie służb społecznych oraz służby zdrowia. Dodał, 

że spotkanie było istotne z punktu widzenia funkcjonowania i finansowania szpitala 

jeleniogórskiego, gdyż dla tej jednostki przygotowywany jest plan naprawczy, 

- Razem ze Starostą Jeleniogórskim Krzysztofem Wiśniewskim oraz Wicestarostą 
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Jeleniogórskim Jarosławem Kotlińskim uczestniczył w Forum Przemysłowym  w Karpaczu.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poprosił przewodniczących 

komisji o sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Wojciech Poczynek poinformował, że Komisja odbyła 

jedno posiedzenie oraz jedną kontrolę w Domu Pomocy Społecznej w Miłkowie. 

Przewodniczący poinformował, że Komisja jest otwarta na propozycje rozszerzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej, 

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodniczący Włodzimierz Stoch poinformował, że 

Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym była rozpatrywana skarga będąca przedmiotem 

dzisiejszej uchwały w tej sprawie, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy 

na dzisiejszą sesję oraz uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami Bambergu, którzy 

przywieźli paczki dla dzieci z domu dziecka, 

 - Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję. Ponadto poinformował, że komisja przedstawi sprawozdanie z wyjazdowych 

posiedzeń komisji, które odbyły się w roku 2019. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 13. porządku obrad. 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 14. porządku obrad – Interpelacja i zapytania. Przewodniczący Rady poinformował, że 

interpelacje mogą być składane nie tylko w trakcie sesji, ale również w każdej chwili na piśmie. 

 

Radna Anna Zębik podniosła temat barier ochronnych na drogach powiatowych. Zwróciła 

uwagę, że często bariery te są uszkadzane przez drzewa, które znajdują się na terenie 

Nadleśnictwa i w związku z tym zadała pytanie, czy istniej możliwość domagać się od 

właściwych Nadleśnictw środków finansowych na naprawę tych barier. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że każde uszkodzenie barier 

ochronnych na terenie dróg powiatowych rozpatrywane jest odrębnie. 

 

Radny Julian Lachowicz zwrócił uwagę na niedostateczne lub brak oznaczeń poziomych na 

drogach powiatowych.  

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że w nowym budżecie powiatu na 

rok 2020 zostały zabezpieczone środki finansowe na oznaczenia poziome dróg powiatowych. 
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Radny Maciej Gałęski zwrócił uwagę, że przygotowane zostały nowe przepisy ustawowe, które 

będą nakładać na zarządców dróg obowiązek właściwych oznaczeń poziomych jezdni. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 14. porządku obrad. 

 

Ad.15. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 15. porządku obrad – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz 

Kleśta zamknął pkt 15. porządku obrad. 

 

Ad.16. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 16. porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Radna Anna Zębik oświadczyła, że każdy radny godnie reprezentuje radę. Poinformowała, że 

osobiście uczestniczyła w spotkaniu z okazji 100 - lecia Towarzystwa Przyjaciół Dzieci. 

Przekazała Staroście w imieniu Prezesa Towarzystwa Przyjaciół Dzieci odznakę TPD. 

 

Wicestarosta Jeleniogórski Jarosław Kotliński zachęcił radnych do udziału w różnych 

spotkaniach, na których są zapraszani poszczególni radni. Podziękował radnym za udział              

w akcji „Szlachetna paczka”. 

 

Radna Anna Zębik zawnioskowała, aby na bieżąco przesyłać radnym informacje o wszelkich 

spotkaniach, w których mogą brać udział radni powiatowi. 

 

Radny Artur Smolarek poinformował, że w przyszłym roku będzie obchodzona XXX rocznica 

współpracy powiatu z Achen. Dodał, że w dniu 13.12.2019 r. uczestniczył w Krosnowicach        

w XX podsumowaniu Dolnośląskich Igrzysk LZS. 

 

Radny Julian Lachowicz podziękował za udział w organizacji paczek mikołajkowych. 

 

Radny Maciej Gałęski podziękował za zaproszenie dzieci na dzisiejsze rozpoczęcie sesji Rady 

Powiatu. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że dzieci, które uczestniczyły         

w dzisiejszym koncercie zostały również zaproszone na spotkanie noworoczne. 

   

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że 

planowany termin kolejnej Sesji to 30 styczeń 2020 r., a następnie zamknął pkt 16. porządku 

obrad. 
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Ad.17. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął XV Sesję Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego o godzinie 1248. 

 

 
Protokołowała 

Sylwia Ochmańska 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

   Eugeniusz Kleśta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


